

To: Egyptian Exchange

السادة / البورصة المصرية المحترمين

Greetings,

تحية طيبة وبعد ،،،

Reference to the resolution issued by the Ordinary General Assembly of Egypt Kuwait Holding Company held on March 30, 2023, regarding the approval to trade on the company's shares as "treasury shares" on the Kuwait Stock Exchange, at a maximum not exceeding 10% of the company's capital.

بالإشارة إلى القرار الصادر من الجمعية العامة العادية للشركة القابضة المصرية الكويتية المنعقدة بتاريخ 30 مارس 2023 ، بخصوص الموافقة على التعامل على أسهم الشركة "اسهم خزينة" ببورصة الكويت ، بنسبة لا تتجاوز 10% من رأس مال الشركة .

Please be informed that the Capital Markets Authority in Kuwait issued its approval on June 13, 2023, regarding the right of Egypt Kuwait Holding Company to trade on Treasury Shares at the Boursa Kuwait, for a period of six months starting from 13 June 2023.

نود ان نحيط سيادتكم علماً بقيام هيئة اسواق المال بدولة الكويت بإصدار موافقتها بتاريخ 13 يونيو 2023 ، بحق الشركة القابضة المصرية الكويتية التعامل على أسهم الخزينة ببورصة الكويت ، وذلك لمدة ستة أشهر تبدأ من تاريخ 13 يونيو 2023 .

Best Regards

وتفضلوا بقبول وافر التحية والاحترام ،،،

صالح
هاني عزام

Hany Azzam

رئيس قطاع الحوكمة

Head of Corporate Governance

Date: 13/6/2023



التاريخ : 2023/6/13

الشركة القابضة المصرية الكويتية ش.م.م

C.R.# 114648 - 14, Hassan Mohamed El Razzaz St.,
Agouza, Giza, Egypt
Tel.: +202 3336 3300 - Fax: +202 3335 8989

س.ت. ١١٤٦٤٨ - جيزة - ١٤ شارع حسن محمد الرزاز
(نوال سابقا) - العجوزة - الجيزة ج.م.ع
ت. ٢٣٣٦ ٢٣٠٠ (٢٠٢) - فاكس: ٢٣٣٥ ٨٩٠ (٢٠٢)